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Proces – verbal 
încheiat azi 25.10.2019  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali.  Este prezent in sala de sedinta si 
d-ul doctor stomatolog Katta Mahmoud pentru a se prezenta in fata d-lor consilieri locali.       
D-ul doctor se prezinta, spune ca va incerca sa faca preturile accesibile, daca sunt pacienti, va 
veni de 2-3 ori/saptamana si face cunoscut faptul ca are doua cabinete in Craiova . 
 D-na Veisa Teodora il intreaba pe d-ul doctor cu ce laborator lucreaza iar acesta spune 
ca laboratorul este in Craiova . 
 D-na primar – in trecut s-a desfiintat cabinetul stomatologic pentru ca nu am avut medic. 
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . Supus la vot procesul -
verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi .  
  D-ul presedinte Stavre Cristea da citire ordinei de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la  stabilirea componentei echipei mobile, pentru 
interventia de urgenta in cazurile de violenta domestica 

2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si 
cheltuieli         

3. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea contului de execuţie bugetară pentru   
trimestrul III al anului 2019 

4. Proiect de hotărâre cu privire la  reorganizarea Serviciului  public de alimentare cu  
apă al comunei Icoana, Judeţul Olt  

          5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
Supusa la vot, ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi . 
D-ul Stavre Cristea spune ca trebuie sa suplimentam materialele de la pct. 2 de pe 

ordinea de zi . 
D-na primar – am primit de la AJFP suma respectiva, spune sa se foloseasca cu 

prioritate pentru cheltuieli de functionare, dupa care sa folosim banii la alte necesitati . 
- La functionare avem banii necesari, deci am mers pe reparatii Logan, tractor, 

buldoexcavator, avem hotararea cu Harrison (pe care am primit-o chiar acum) si 
celelalte necesitati precizate in materialele pe care vi le-am multiplicat si dvs. .  

         D-ul Perieteanu Gheorghe – inteleg urgenta suplimentarii, dar de ce este data in ziua 
convocarii ? 
 D-na primar -  a venit pe la ora 16,00, pana am vazut ce necesitati sunt, a durat . 
 D-nii consilieri sunt de acord in unanimitate cu aceasta suplimentare . 
          D-ul presedinte Stavre Cristea citeste pct. 1  aflat pe ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la  stabilirea componentei echipei mobile, pentru 
interventia de urgenta in cazurile de violenta domestica 

D-na primar – ati vazut adresa, este necesara constituirea acestei echipe mobile . 
Se supune la vot pct. 1 aflat pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 28 . 
          D-ul presedinte Stavre Cristea citeste pct. 2  aflat pe ordinea de zi : 

2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si 
cheltuieli .        

   D-ul Matei Florin – consilier superior – urgenta era plata ajutorului de incalzire cand am 
facut materialul de sedinta, aveam 2 decese la indemnizatii insotitor, de aceea mutam cei 5 mii 
lei 

- Azi am fost anuntat telefonic ca primim de la finante cei 5000 lei, nu era adresa 
semnata, azi o primesc 
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           D-ul Matei Florin da citire raportului nr. 1976/25.10.2019 . 
 D-na primar – a fost un scurt in instalatie la scoala, am gasit pe cineva care s-ar baga sa 
remedieze instalatia, ar costa pana in 5000 lei, noi dam banii la scoala si ei contracteaza 
lucrarea . 
 D-ul contabil Matei Florin – am anexat la raport referatele de necesitate pentru fiecare 
autovehicul in parte, referat de la responsabilul cu situatiile de urgenta pentru asigurari, adresa 
de la Serviciul rutier prin care cer montarea de indicatoare rutiere, statii de microbuz (statii de 
microbuz avem), hotararea cu Harrison, listing de pe portal (acum a sosit si sentinta cu suma 
exacta), nota de fundamentare a d-lui viceprimar Chirita Nastase . 
 D-ul viceprimar – sistemul de iluminat este de mai multi ani, lampile nu au o calitate 
satisfacatoare, sunt montate din 2 in 2 stalpi neasigurand o lumina uniforma  

- Ne-am orientat sa schimbam lampile existente cu lampi cu led, economice, peste 
10000 ore functionare 

- Daca se gandeste raportul cost-beneficiu, este in beneficiul cetatenilor, se face 
economie, iar montand lampi din stalp in stalp, cred ca nu depasim costul energiei 
din prezent  

- Ne ajung banii pentru aproximativ 300 lampi led, daca mai raman bani, mai montam 
pe la institutiile publice 

         D-na primar – am scos oferte cu diferite preturi, urmand sa ne orientam la cea mai buna 
oferta, ne ajung banii pentru strada principala, din stalp in stalp sa fie montate, garantia este 2 
ani la lampi  
 D-ul Stoica Ion – nu putem monta si pe strazile secundare ? 
 D-na primar – in ianuarie 2020 primim bani de la Petrom, suplimentam si pe ulite 
 D-na Veisa Teodora – si camere de supraveghere ar trebui sa achizitionam, daca sunt 
bani anul viitor 

D-ul contabil Matei Florin – 66000 lei s-au propus pentru intretinere drumuri, tuburi 
azbociment unde este nevoie 

- Referitor la transferul de 5000 lei solicitat pentru incalzire, aceasta suma a fost 
alocata prin adresa OT133573/25.10.2019, deci propunerea de rectificare a bugetului 
local este in tabelele din cadrul raportului comp. financiar-contabil nr. 
1976/25.10.2019 

D-na primar – am primit impreuna cu alte cateva UAT-uri cei mai multi bani de la AJFP 
D-ul Perieteanu Gheorghe – deci s-a cuprins toata rectificarea, si cea adaugata azi  

Se supune la vot pct. 2 aflat pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 29 . 

D-ul presedinte de sedinta citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
3. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea contului de execuţie bugetară pentru   
trimestrul III al anului 2019 

 D-ul Matei Florin – contul de executie bugetara este generat in sistemul Forexebug, nu 
au fost depasiri de credite, reflecta cheltuielile efectuate  
 D-ul Perieteanu Gheorghe – Primaria Icoana a alimentat de la Peco Optasi ? 
 D-na primar – cred ca da, avem contract cu Oltwam, au punct de lucru si la Optasi 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – la carburanti am cheltuit 5000 lei in trim. I, 12376 lei 
cumulat la trim. II 

- Pe trim. III s-au cheltuit 8000 lei cand n-a functionat microbuzul, este o coincidenta? 
D-na primar – merge cu elevii la spectacole in vacanta, iesim in lume cu formatia, avem 4 

premii I  
D-ul Matei Florin – consumul este fara al microbuzului 

- M-ati acuzat ca am alimentat masina personala la Optasi, faceti dovada . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – am afirmat doar 

- La cimitire s-a facut instalatia electrica? S-a platit? 
D-ul Matei Florin – nu am platit astfel de lucrari 
D-na primar – sunt sponsorizari 
D-ul Perieteanu Gheorghe – ati achitat cartile funciare ? 
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D-ul Matei Florin – ce s-a realizat, da . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – ati spus ca se vor face gratis corecturile la cartile funciare 

eronate, d-ul Neacsu cere bani 
D-na primar – asa am fost informata 
D-ul Stoica Ion – am fost in audienta la OCPI si au zis ca doar d-ul inginer Scarlat ma 

poate rezolva, au spus ca raman fara teren 
D-na primar – nu ati prezentat titlul, de aceea apare UAT Comuna Icoana, la Corbu sunt 

varza, la noi sunt putine 
D-ul viceprimar – eu n-am titlu si apare tot UAT Comuna Icoana, e normal 
Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 30 . 
D-ul presedinte de sedinta Stavre Cristea citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 
4. Proiect de hotărâre cu privire la  reorganizarea Serviciului  public de alimentare cu  

apă al comunei Icoana, Judeţul Olt   
      D-na primar – v-am anexat data trecuta adresa ANRSC 

- Am primit model de hotarare de la ei, ne-au chemat la ei, incepem cu hotararea, 
incet, incet, sa intram in legalitate 

- Este foarte greu sa se sustina acest serviciu, probabil se va modifica si pretul 
- Vor fi 2 posturi, probabil contract cu un contabil pentru 2 ore/zi, este foarte greu 
- D-ul Constantinescu Petre trebuie intr-un an, doi sa plece la pensie, incercam sa 

rezolvam cu ajutorul sau 
- Am prelungit recent autorizatia la alimentarea cu apa, avem autorizatiile necesare, 

mai putin pe cea de la ISU 
      D-ul Perieteanu Gheorghe – va fi serviciul in subordinea consiliului local 
      D-ul viceprimar – da 
      D-ul Perieteanu Gheorghe – va fi foarte dificil daca pui 2000 lei ca salariu lunar 

- In contract zice de suprafata 7,5 mp  a CL Icoana, deci consiliul local va preda 
spatiul? 

      D-ul secretar – primarul, ca autoritate executiva 
      D-ul Perieteanu Gheorghe – raportarea o face catre primar 
      D-ul secretar – da, si consiliul local poate cere informari, rapoarte 

Se supune la vot pct. 4 aflat pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 31 . 

D-ul presedinte de sedinta citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 
          5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 

D-na primar – in privinta consumului de combustibil se procedeaza legal, nu ca inainte 
D-ul Perieteanu Gheorghe – eu am facut fata cu 75 l/luna 
D-na primar – avem o singura cota de 150 litri/luna 
D-ul contabil spune ca a ajuns si adresa de la AJFP cu cei 5000 lei 
D-na Miu Valeria – o doamna din Ursoaia ar dori un mic magazin la punctul sanitar 

pentru ca sunt magazinele la distanta 
D-na primar – noi ca primarie nu facem magazine in comuna, spatiul este in grad de 

degradare avansat, sa-l refacem ar costa multi bani, au venit in trecut persoane interesate sa faca 
magazin, au vazut starea de degradare si au plecat 

- Daca apare cineva interesat, suntem deschisi 
- D-ul Perieteanu Gheorghe ne scrie scrisori noua cat si la proiectanti, veti primi 

raspuns de la secretar conform legii, organigrama a fost supusa la vot consiliului 
local, nu avem o persoana doar cu fondurile europene, are mai multe atributii – 
achizitii, amenzi, declaratii avere si interese. Avem doua proiecte cu fonduri 
europene – Dispensarul si Scoala Icoana 

- Tot dansul ii scrie d-lui proiectant ca valoarea proiectului de asfaltare ar fi costat 
4.600.000 mii, insa nu este adevarat, suma este alta 
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D-ul Perieteanu Gheorghe are discutii aprinse cu d-nii consilieri Tanase Aniel si Mihai 
Nelu . D-na primar cere sa se consemneze faptul ca d-ul Perieteanu Gheorghe  a spus ca ii da  
d-lui Tanase Aniel cu calculatorul in cap si ca "va aranjez eu pe toti peste 7 luni" .   

D-na Veisa Teodora – sa se inregistreze si filmeze sedintele 
D-na primar primeste un telefon prin care i se comunica faptul ca sunt declarate eligibile 

Asfaltarea DC98 si Infiintare retea gaze naturale . 
D-na primar – d-ul Perieteanu Gheorghe ma face vipera, vaduva neagra catre proiectant. 

Proiectul a fost facut in trecut, erau taiati 700 m, nu erau santurile betonate, acum sunt podete la 
fiecare proprietate (peste 600), indicatoare rutiere, balustrada de protectie urcare, este diferenta 
fata de cel vechi, conform legii s-a actualizat manopera. Proiectul nu este facut de mine, este 
verificat. Pe aceeasi distanta, la FDI exista proiecte mult mai scumpe ca al nostru. D-ul 
proiectant i-a facut plangere d-lui Perieteanu Gheorghe . 
           Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 

 
 
 
               Preşedinte ,                         Întocmit , 

              Stavre Cristea                                      Nicolăiţă  Viorel 


